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Ad pkt 2. 


Przewodniczqca Rady Anita Drabarek ztozyta wniosek do porzqdku obrad 0 wtqczenie do dzisiejszego 


porzqdku sesji projektow uchwat: 


1) 	 projektu uchwaty w sprawie przystqpienia Gminy Kotun do porozumienia mi~dzygminnego 

do-tyczqcego sporzqdzenia Planu Zrownowazonej Mobilnosci Miejskiej Gmin Miejskiego 

Obszaru Funkcjonalnego Miasta Siedlce 2030+ (Sustainable Urban Mobility Plan - SUMP). 

2) 	 projektu uchwaty w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie porozumienia mi~dzygminnego 

w celu opracowania Strategii Rozwoju Ponadlokalnego Gmin Miejskiego Obszaru Funk

cjonalnego Miasta Siedlce na lata 2022-2030. 

Innych wnioskow nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie zgtoszony przez siebie wniosek. 


Wniosek zostat przyj~ty jednogtosnie (za-14) w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Wobec powyzszego Przewodniczqca Rady poinformowata, ze wtqczone do porzqdku projekty uchwat 


b~dq omawiane kolejno, jako pkt. 14 i 15. Dotychczasowe punkty 14, 15 , 16, 17, 18 i 19 zostanq 


omowione odpowiednio jako pkt. 16, 17, 18, 19,20 i 21. 


Ad 	pkt 3. 


1. 	 Dziatania administracyjne: wydano 80 decyzji administracyjnych, 10 postanowien 


i 12 zarzqdzen. 


2. 	 Dziatania inwestycyjne: 

1) rozpocz~lismy budow~ wodociqgu w miejscowosci J6zefin, gdzie musiaty nastqpic zmiany 

projektowe, 

2) od poniedziatku rozpocznie si~ budowa odcinka wodociqgu w miejscowosci Sionna, 

3) zakonczyty si~ prace na ulicy Sosnowej w Kotuniu. Trwajq obecnie procedury odbiorowe 

i kompletowanie dokumentacji do rozliczenia tej inwestycji w Urz~dzie Marszatlkowskim 

Wojew6dztwa Mazowieckiego, 

4) 	 mamy juz decyzj~ na uzytkowanie zmodernizowanej ulicy Widok w Gr~zowie. 

Protokot odbioru zawierat uwagi do wykonawcy robot. Wykonawca zobowiqzat si~ 

dokonac napraw do konca przysztego tygodnia, ale takie obietnice sktadat r6wniez do 

konca tego tygodnia. Jesli nie ustosunkuje si~ do uwag zawartych w protokole odbioru 

b~dziemy musieli podjqc bardziej rygorystyczne dziatanie, tqcznie z wykonawcq 

zast~pczym, 

5) zostata wydana decyzja ZRID na ulic~ SWidnickq w Kotuniu, 


6) na ukonczeniu jest dokumentacja na budow~ ulic Wspolnej i Polnej w Kotuniu, 


7) taka sama jest sytuacja z drogam il w Zdzarze i Ze 'liszewie Duzym, z tym ze w przypadku tej 


drugiej miejscowosci wptyn~to odwotanie od decyzji, 

8) 	 na budow~ ulicy Gorzkowskiego w stron~ Pieroga udato si~ uzyskac dofinansowanie 

z programu "Polski tad" prawie 5 milionow ztotych. Prawdopodobnie jeszcze w tym roku 

ogtosimy przetarg i rozpoczniemy prace, z terminem realizacj i do konca maja przysztego 

roku, 

9) 	 zakonczylismy budow~ parkingu przy Urz~dzie Gminy, na gruntach udost~pnionych nam 

przez Parafi~ w Kotuniu. Ksiqdz Biskup poswi~cit nOWq inwestycj~ przy okazji 100-lecia 

Parafii, 

10) ogtosilismy drugi przetarg na budow~ mostu na rzece Kostrzyn w miejscowosci tqczka, na 

ktorq tez mamy dotacj~ z pierwszej tury Programu "Polski tad", 

11) ogtoszony zostat przetarg na budow~ t~zni w Kotuniu, 



12) zrealizowalismy projekt "Miejsca tradycji lokalnej". Widac go w niektorych miejscach 

naszej gminy, Sq to taweczki z opisem wydarzen historycznych lub ciekawych zjawisk 

przyrod n iczych, 

13) otrzymalismy dofinansowania: 

a) 214 .000 zt na budow~ drogi w miejscowosci Zeliszew, 

b) 108.000 zt na modernizacj~ przedszkola w Kotuniu, 

c) 5 naszych wnioskow z programu integracji sotectw dostato dofinansowanie na 

inwestycje, w kwocie po 10.000 zt, 

d) rowniez z Urz~du Marszatkowskiego otrzymalismy dotacje w kwotach 30.000 zt 

i 20 .000 zt na modernizacj~ straznicy i zakup wyposazenia dla strazakow, 

e) otrzymalismy dofinansowanie w kwocie 235.000 zt na modernizacj~ stotowek 

w naszych szkotach. 

3. 	 Sprawy biezqce: 

1) 1 maja odbyt si~ bieg i wyscig kolarski, ktore byty imprezq charytatywnq, 

2) 3 maja obchodzilismy kolejnq juz rocznic~ uchwalenia Konstytucji 3 Maja, 

3) 14 maja swi~towalismy Gminny Ozien Strazaka, 

4) 28 maja na terenie naszej gminy w "Reynontowce" odbyt si~ Powiatowy Ozien Strazaka, 

5) 19 czerwca uroczyste obchody 100-lecia powstania Parafii Kotun. 

Uwag ani pytan do wystqpienia Wojta zgtoszono. 


Ad pkt. 4 


Przewodniczqca Rady Anita Orabarek przypomniata, ze Raport 0 stanie Gminy Kotun za rok 2021 jest 


dost~pny na stronie BIP Gminy Kotun od konca maja. Wszyscy mieli okazj~ si~ z nim zapoznac. 


00 debaty publicznej na temat przedstawionego raportu nie zgtosit si~ nikt z mieszkancow gminy. 


W takim przypadku prawo do udziatu w debacie posiadajq tylko radni gminy, ktorzy mogq zadawac 


pytania i zgtaszac uwagi do przedstawionego przez Wojta Gminy dokumentu . 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Ad pkt 5. 


Przewodniczqca Rady stwierdzita, ze po przeprowadzonej debacie podejmuje si~ uchwat~ w sprawie 


udzielenia wotum zaufania dla Wojta . Uchwata ta podejmowana jest przez Radnych bezwzgl~dnq 


wi~kszosciq ustawowego sktadu rady. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty I\lr XLlI.270.2022 "w sprawie 


udzielenia wotum zaufania W6jtowi Gminy Kotun" 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-14) w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt 6. 


Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej Rady Michat Adamczyk stwierdzit, ze w dniu 2 czerwca 2022 roku 


komisja w petnym sktadzie - 5 cztonkow - zapoznata si~ z realizacjq budzetu za 2021 r: 


1) 	 rocznym sprawozdaniem finansowym Gminy Kotun wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budzetu za 2021 rok 


2) bilansem z wykonania budzetu Gminy, 


3) zbiorczym bilansem jednostki i samorzqdowego zaktadu budzetowego, tqcznie 


z rachunkiem zyskow i strat oraz zestawieniem zmian funduszu 



4) 	 Uchwatq Nr 3.e./327/2022 z dnia 16 maja 2022r. Sktadu Orzekajqcego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie w sprawie wydania opinii 0 przedtozonym przez Wojta Gminy 

Koturl sprawozdaniu z wykonania budzetu za 2021 rok. 

Komisja jednogtosnie pozytywnie zaopiniowata przedstawione przez Wojta Gminy dokumenty 

finansowe za 2021 rok. Poprosit radnych 0 podj~cie projektu uchwaty w sprawie zatwierdzenia 

rocznego sprawozdania finansowego Gminy Koturl wraz ze sprawozdaniem z wykonania budzetu za 

2021 rok. 

Uwag ani pytarl nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XLl1.271.2022 w sprawie 


zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminy Koturl wraz ze sprawozdaniem 


z wykonania budzetu za 2021 rok. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-14) w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt 7. 


Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej Rady Michat Adamczyk poinformowat, ze Komisja na posiedzeniu 


w dniu 2 czerwca 2022 r wystqpita z wnioskiem do Rady Gminy 0 udzielenie Wojtowi Gminy Koturl 


absolutorium z wykonania budzetu za rok 2021. Wniosek Komisji zostat przekazany do Regionalnej 


Izby Obrachunkowej w Siedlcach, ktora to Uchwatq 3.f.1/196/2022 z dn ia 8 czerwca 2022 r. Sktadu 


Orzekajqcego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w sprawie opinii 0 wniosku Komisji 


Rewizyjnej Rady Gminy Koturl, dotyczqcym absolutorium dla Wojta Gminy Koturl. Zwrocit si~ 


z prosbq 0 przyj~cie przedstawionego projektu uchwaty w sprawie udzielenia Wojtowi Gminy Koturl 


absolutorium z tytutu wykonania budzetu za 2021 rok. 


Uwag ani pytarl nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XLl1.272.2022 w sprawie 

udzielenia Wojtowi Gminy Koturl absolutorium z tytutu wykonania budzetu za 2021 rok. 

Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-14) w imiennym gtosowaniu jawnym (bezwzgl~dna 

wi~kszosc ustawowego sktadu Rady Gminy Koturl wynosi - 8) 

Wojt Grzegorz Goral podzi~kowat za udzielone mu wotum zaufania oraz absolutorium za rok 2021. 

Stwierdzit, ze praca samorzqdowcow z roku na rok jest coraz bardziej trudna. Obecnie w dobie 

szalejqcej inflacji finanse gminy Sq coraz mniejsze a ustugi i inwestycje coraz drozsze. Niemniej 

jednak razem z catym zespotem Urz~du, radnymi i sottysami staramy si~, aby nasza "maka Ojczyzna" 

rozwijata si~. Razem stawiamy sobie cele i razem probujemy ich rea llizowac. Podzi~kowat za 

wspotprac~ Pani Skarbnik, Pani Sekretarz, kierownikom jednostek organizacyjnych, kierownikom 

referatow, pozostatym pracownikom oraz sottysom i radnym - za merytorycznq wspotprac~. 

Nie zawsze musimy si~ zgadzac, ale prawie zawsze wypracowujemy wspolny konsensus, aby wspolna 

praca przynosita oczekiwane efekty. Nasza Gmina co roku pi~knieje, pojawiajq si~ nowe drogi, 

budynki czy obiekty matej architektury. To powoduje, ze mieszkanie w tej gminie staje si~ coraz 

lepsze i bardziej komfortowe. l\Jie wszystko si~ udaje, ale pomimo naszych zabiegow nie wszystko 

wychodzi. Jednak b~dziemy pracowac w tych kierunkach nadal. Mowit tu 0 budowie kanalizacji 

sanitarnej w Gr~zowie i Broszkowie. Nie udaje si~ nam zdobyc na t q inwestycj ~ dofinansowania, 

ale stwierdzit, ze nadal b~dzie pracowat nad tym, aby i te inwestycje w kOrlcU zostaty wykonane. 

Podzi~kowat radnym za podj~tq uchwat~ w sprawie udzielenia absolutorium. 
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Jest pozytywna opinia zebrania wiejskiego miejscowosci Oleksin, zatem prosi 0 podj~cie uchwaty. 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XLl1.277.2022 w sprawie 


wyrazenia zgody na wydzierzawienie nieruchomosci na czas nieoznaczony w trybie 


bezprzeta rgowym. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-14) w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 13 


Wajt wyjasnit ze kolejny projekt kolejnej uchwaty dotyczy miejscowosci Pierag. Tam wtasciciel dziatki 


poprosit gmin~ 0 zamian~ dziatek. Droga publiczna w tej miejscowosci oznaczona numerem dziatki 


870 w rzeczywistosci nie przebiega w granicach tej dziatki a wyjezdzona jest po obr~bie dziatki 


sqsiednieL ktara jest jego wtasnosci q. Aby nie przebudowywac drogi doszlismy do porozumienia, aby 


wymienic si~ dziatkami i uregulowac zaistniaty problem. Poprosit 0 przyj~cie uchwaty. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XLl1.278.2022 w sprawie zamiany 


nieruchomosci pomi~dzy Gminq Kotun a osobami fizycznymi. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-14) w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 14 


Wajt Grzegorz Goral wyjasnit ze Miasto Siedlce, jako jedno z wi~kszych centraw na Mazowszu ma 


prawo wyznaczenia swojego obszaru funkcjonalnego. W tej sprawie zostaty przedstawione dwa 


projektu uchwat. Razem z Miastem Siedlce oraz gminami: Siedlce, Mokobody, Zbuczyn, Wisniew 


(Partnerzy) przyst~pujemy do opracowania dwach strategii. Jedna z nich dotyczy Zrawnowazonej 


Mobilnosci Miejskiej a druga Rozwoju Ponadlokalnego Gmin Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego 


Miasta Siedlce na lata 2022-2030. Wiadomo, ze mieszkancy Gminy Kotun korzystajq z ustug sieci 


miejskich Miasta Siedlce. Opracowanie tych dwach strategii b~dzie stanowito pomoc przy 


uzyskiwaniu pazniejszych srodkaw finansowych z funduszy europejskich. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady Anita Drabarek poddata pod gtosowanie projekt uchwaty Nr XLl11.279.2022 

w sprawie przystqpienia Gminy Kotun do porozumienia mi~dzygminnego dotyczqcego sporzqdzenia 

Planu Zrawnowazonej Mobilnosci Miejskiej Gmin Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Siedlce 

2030+ (Sustainable Urban Mobility Plan - SUMP). 

Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-14) w imiennym gtosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 15 

Przewodniczqca Rady wyjasnita, ze Wajt 0 obecnym projekcie uchwaty juz mawit zatem 

przechodzimy do zadawania pytan. 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt uchwaty Nr XLl11.280.2022 w sprawie 

wyrazenia zgody na zawarcie porozumienia mi~dzygminnego w celu opracowania Strategii Rozwoju 

Ponadlokalnego Gmin Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Siedlce na lata 2022-2030. 



Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-14) w imiennym gtosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 16 


Kierownik Gminnego Osrodka Pomocy Spotecznej w Kotuniu Grazyna Rybak wyjasnita, ze do 


opracowania przedstawionego dokumentu zobowiqzuje ustawa 0 pomocy spotecznej. 


Dokument ten zawiera mn6stwo informacji statystycznych dotyczqcych: sytuacji demograficznej, 


sytuacji os6b bezrobotnych w skali powiatu, dane 0 korzystajqcych z pomocy spotecznej, dane 


o osobach, kt6rzy korzystajq ze swiadczen pomocy spotecznej, podziat na typy rodzin, rodzaj 


udzielanych swiadczen, kardy zatrudnionej w osrodku. Dokument przedstawia takze wszystkie 


projekty realizowane przez osrodek. Jest top bardzo obszerny dokument, kt6ry jest dost~pny 


w materiatach na obecnq sesj~. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Adpkt.17 


Interpelacji ani zapytan radnych nie zgtoszono. 


Ad pkt. 18 


Brak by to zapytan i interpelacji radnych zgtoszonych na poprzedniej sesji. 


Ad pkt. 19 


- W6jt Grzegorz G6ral zaprosit wszystkich w niedziel~ 3 lipca na coroczny festyn rodzinny. Impreza 


rozpoczyna si~ 0 godz. 10.00 Gminnymi Zawodami Sportowo-Pozarniczymi na boisku Zespotu 


Oswiatowego w Kotuniu przy ul. Polnej. Gt6wne otwarcie festynu odb~dzie si~ na placu Danielak6w 


o godz. 15.00. Program jest bardzo bogaty, zawiera mi~dzy innymi wyst~py naszych lokalnych k6t 

i wiele innych atrakcji. W dniu 23 lipca w sobot~ zapraszamy na obchody kolejnej juz rocznicy "Akcji 

Burza", kt6ra odb~dzie si~ przy obelisku upami~tniajqcym akcj~ w Kotuniu. Natomiast w dniu 24 

lipca zapraszamy na charytatywny turniej pitki noznej 0 puchar Sottysa wsi Koszewnica, pod 

patronatem W6jta Gminy Kotun - tu szczeg6ty poda sottys wsi Koszewnica. 

- Sottys Sotectwa Koszewnica Zbigniew Czarczynski poinformowat, ze w tym roku doch6d z turnieju 

b~dzie przekazany dla Kubusia Kleszko, kt6rego rodzice zbierajq na jego operacj~. Zbierajq srodki na 

operacj~ gdzie tylko mogq i nadal jeszcze brakuje. Dlatego tez narodzit si~ pomyst, aby doch6d 

z tegorocznego turnieju przeznaczyc wtasnie dla tego dziecka. Jeszcze raz zaprosit wszystkich do 

udziatu w tej imprezie. 

Wi~cej gtos6w w dyskusji ani wolnych wniosk6w nie by to. 

Ad pkt. 20 


Protok6t z poprzedniej sesji zostat przyj~ty jednogtosnie (14-za) w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 21 


Wobec wyczerpania porzqdku posiedzenia Przewodniczqca Rady podzi~kowata wszystkim zebranym 


za obecnosc i udziat w obradach sesji. Nast~pnie zamkn~ta Obrady XLII Sesji Rady Gmin tun. 


http:Adpkt.17

